


Møte:	Møte 01 akt D – 14 Teknisk driftsentral og vaktsentral – FELLEES	Prosjekt:	Nye Aker og Nye Rikshospitalet
Saksnr:	99412	Dok.dato:	02.11.2021
Møtedato:	28.10.21 / start kl 12:30 – slutt kl 15:00	Sted:	Teams
Referent:	Espen Eilertsen / Zaheer Rana	Neste møte:	02.12.2021

Deltakere/mottakere:

Navn	Funksjon	Organisasjon	Tilstede
Steinar Holm	Spesialrådgiver teknikk	Gruppeleder OUS	X
Vidar Martin Gaulin	VVS	Fagperson OUS	X
Joachim Hagerup	EIE VVS	Fagperson OUS	X
Jørgen Nordhagen	Sikkerhet	Fagperson OUS	X
Thomas Skåksrud	EIE elektro	Fagperson OUS	X
Knut Robøle	Prosjektleder bygg og teknikk	Fagperson OUS	X
Gry Strand	Sikkerhetssjef	Fagperson OUS	X
Kristoffer Kranøy	Ingeniør/driftstekniker elektro	Verneombud OUS	
Anders Fredheim, Parat	Sikkerhetsbetjent	Tillitsvalgt OUS	X
Magnus Raknerud Hoel, NITO	Ingeniør	Tillitsvalgt OUS	X
Joana Carina Goncalves	Fagkoordinator	Nye OUS	X
Marit Krogsrud	Fagkoordinator	Nye OUS	
Kristin Borch	Fagkoordinator	Nye OUS	X
Zaheer Rana	Rådgiver utstyr / referent	Prosjekteringsgruppen	X
Nils Jacobsen	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	X
Henni Steineger	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	X
Espen Eilertsen	Fasilitator	HSØ PO	X
Thor Isaksen	Rådgiver HSØ PO	HSØ PO	X

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
01-00		<p>Velkommen og agenda for dagens møte</p> <p>Møtet er det første i hovedaktivitet D skal gå frem til april 2022 og som skal ivareta medvirkning i gruppe 14 Teknisk driftsentral og vaktsentral – Nye Aker og Nye Rikshospitalet FELLES.</p> <p>Gruppen skal vurdere utforming av funksjonsområdet, herunder:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Planløsning innenfor funksjonen • Sikre at alle rommene i funksjonene er riktig plassert i forhold til hverandre • Behov for videre bearbeiding <p>MERK at innredning og funksjonskrav for unike rom flyttes til detaljprosjekt.</p> <p>Agenda</p> <ol style="list-style-type: none"> 0. Velkommen og agenda for dagens møte v/gruppeleder OUS 1. Plan for hovedaktivitet D v/fasilitator HSØ PO 2. Overordnet status i prosjektet v/fasilitator HSØ PO 3. Status funksjonsplassering v/ARK 4. Oppfølging av eventuelle åpne saker fra siste møte i hovedaktivitet C 5. Oppsummering av dagens møte og veien videre v/fasilitator HSØ PO 6. Eventuelt 	NyeOUS / HSØ PO		Info

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
01-01		<p>Plan for hovedaktivitet D</p> <p>Overordnet plan for hovedaktivitet D, og detaljert plan for hvert møte ble gjennomgått. Presentasjon sendes ut av Nye OUS</p> <p>Ref vedlegg. Det vises til nedenstående oversikt.</p> <div style="text-align: center;"> <h3>Medvirkning fase 2 forprosjektet</h3>  </div>	HSØ PO		Info
01-02		<p>Overordnet status i prosjektet</p> <p>Fasilitator HSØ PO orienterte om hvilke aktiviteter som er utført i medvirkningen, status i prosjektet og plan for videre medvirkning. Presentasjonen sendes ut av Nye OUS.</p> <p>Overordnet status fremgår av vedlagt presentasjon med skisser for Nye Aker sykehus og Nye Rikshospitalet. Foretatte endringer er overordnet</p>	NyeOUS / HSØ PO		Info

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		beskrevet, og gjelder i hovedsak for å imøtekomme kommentarer, merknader og innsigelser fra Riksantikvaren, PBE, med flere.			
01-03		<p>Status funksjonsplassering</p> <p><u>Nye Rikshospitalet</u></p> <p>Situasjonsplan og skisser ble gjennomgått av ARK med plasseringer av funksjoner. Kantine har endret plassering. Gruppen var godt fornøyd med forslag til plassering. Detaljflyter i funksjonsområdet gjennomgås i neste møte.</p> <p>Gruppen kommenterte:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Det ble uttrykt bekymrig rundt plassering av helipad. Ønskelig med et sær møte for plassering av helipad med OUS. HSØ PO avklarer evt sær møte i forkant av neste møte D2. - Det ble gitt uttrykk for at fremtidig drift gir mer behov for plass til teknikk. Det ble videre gitt uttrykk for at reduksjon av teknisk mellometasje er uheldig. HSØ PO avklarer evt. sær møte i forkant av neste møte D2. - Det ble spurt om hvorfor ny og eksisterende kulvert ikke er koblet sammen i Nord. Dette har pt ikke vist seg mulig. - ID kontor ved resepsjon synes ikke å ha en optimal plassering. ARK vurderer alternativer. - Det ble uttrykt ønske om møterom og arbeidsrom i nær tilknytning til teknisk driftsentralen. <p>Aker:</p>	<p>HSØ PO</p> <p>HSØ PO</p> <p>ARK</p> <p>ARK</p> <p>ARK</p>	<p>11.11.2021</p> <p>11.11.2021</p> <p>11.11.2021</p> <p>11.11.2021</p> <p>11.11.2021</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> <p>Åpen</p>

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<ul style="list-style-type: none"> - Det ble uttrykt at lagerrom heli-pad må ha plass til 4 drakter og brannberedskapsutsyr ved helipaden. Ønske om toalett ved helipad. Plass til båre, plass til gass nødvendig i lagerrom. Det er satt av 10 kvm. Areal er tenkt til prehospital og beredskap. - OUS ønsker ikke at gang/ korridor mellom vaktentral og kontor ID skal benyttes som gjennomgang. OUS ønsker en mulighet for stenging av gangen/ korridor mellom vaktentral og kontor ID. Adgang til bygget (flere innganger). Må tydeliggjøres til neste møte. 	<p>ARK</p> <p>ARK</p>	<p>11.11.2021</p> <p>11.11.2021</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p>
01-04		<p>Oppfølging av eventuelle åpne saker fra siste møte i hovedaktivitet C</p> <p>Oppfølgingspunkter er innarbeidet i punkt 01-03 ovenfor.</p>	NyeOUS		Lukket
01-05		<p>Oppsummering av dagens møte og veien videre v/fasilitator HSØ PO</p> <p>Referat med oppfølgingspunkter fra Akt C ble gjennomgått og lukket. Oppfølgingspunkter fra D1 møte er nevnt i punkter ovenfor. I tillegg finnes følgende oppfølgingspunkter:</p> <ul style="list-style-type: none"> – Særmøte om plassering heli-pad. – Særmøte om reduksjon teknisk mellometasje med OUS. – Avstander og heisplassering tas inn i skisser til møte D2. <p>Alle parter starter omgående med arbeid med innspill fra møtet, som forberedelse til neste møte.</p>	HSØ PO		Info

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>OUS sender omforente tilbakemeldinger via gruppeleder til fagkoordinator Nye OUS. innen 11.11.2021 kl 15:00, (2 uker etter møtet).</p> <p>Neste møte blir fysisk i Forskningsparken Hagen 2, 2. desember kl 12.30 – 15.30</p>			
01.06		<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> – Det etterlyses oppstart av utenomhusgruppe. Dette er tett tilknyttet drift for OUS. 	NyeOUS	11.11.2021	Åpen

Tilbakemeldingsskjema

Møte	01-akt D	Prosjekt	Nye Aker og Nye Rikshospitalet
Saksnr	994152	Dok.dato	02.12.2021
Medvirkn.møtedato	28.10.2021	Frist for tilbakemeld	11.11.2021
Medvirkn.gr.leder	Steinar Holm		

Tilbakemelding på referatet

Vi har ingen kommentarer til referatet. Vi ser frem til særmøtene som er annonsert.

Forslag til endring innen gjeldende aktivitet (3-5 punkter)

-
-
-
-
-

Tilbakemelding fra Nye OUS

Gruppen for utomhus er satt sammen og klar for oppstart, og leder av gruppen er Steinar Aasheim fra OSS.

Ellers har Nye OUS ingen kommentarer til referatet.

Veileder

Generelt

- Det er kun de feltene med gul merking som kan redigeres.
- Dokumentet vil bli konvertert til .pdf før innsending til HSØ PO.
- Hold språket konsist og så nøyaktig som mulig.
- Ved anbefalinger så bruk **bør** fremfor **skal**. Medvirkningen er rådgivende.
- Alle aksjonspunkter bør resultere i en prioriteringsliste, og der hvor det er nødvendig i samråd med aktuelle medvirkningsgrupper.
- Ved flere alternativer vær tydelig i prioriteringene som gjøres. List opp prioriteringene i synkende rekkefølge.
- Spørsmål som ikke er en del av oppdraget har ikke prosjektet kapasitet til å svare ut.

De forskjellige cellene i skjemaet

- «Møte», «Prosjekt» og «Saksnr.»
 - Her fyller du inn de samme dataene som er oppgitt i selve referatet.
- Tilbakemelding på referat
 - Innspill gruppen har for på referatets innhold. Er det mangler, unøyaktigheter, feil etc.
- Forslag til endring innen gjeldende aktivitet
 - Innspill til HSØ PO som det må jobbes med videre innenfor aktivitetens funksjon.
 - Kan tas utgangspunkt i oppgitte oppgaver fra referat/medvirkningsgruppemøte.
 - Gjøres så konkrete som mulig.
 - Skal være omforente tiltak for hele gruppen.
- Tilbakemelding fra Nye OUS
 - Denne rubrikken er forbeholdt Nye OUS for kommentarer på referatet og tilbakemeldingen fra medvirkningsgruppen. Evtnt annen tekst i denne rubrikken vil bli fjernet før tilbakemeldingen oversendes HSØ PO.